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Zápis z jednání VV ČF dne 23. 4. 2024 – 04/2024 
 

Přítomní:  Daniel Novák, Petr Galasovský, Tomáš Pacák (od 9:58), Václav Culka, Jan Kovář, 

Lukáš Dolejš, Martin Musil, Jiří Dufek, Petr Musil (od 12:01) 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Lukáš Laštovička, Petr 

Chvojka, Jakub Furmánek, Jakub Podlucký 

Omluveni:  Veronika Jelínková 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním 

Ověřovatelé:  Lukáš Dolejš, Petr Galasovský 

Zapisovatelé:  Jakub Furmánek a Jakub Podlucký 

Zahájení: 09:48 

Ukončení: 15:10 

 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 03/2024 a programu jednání 04/2024 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Valná hromada 

5) Vývoj v politických záležitostech 

6) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

7) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2024/2025 

8) Informace ze sekretariátu 

9) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV 

10) Mezinárodní záležitosti 

11) MS 2025 

12) Rozpočet 2024 

13) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025 

14) Legislativní předpisy 2024/2025 

15) Rozvojový plán 

16) Návrh Projektu 1. ligy žen 2024/2025 

17) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

18) Návrh aktualizované verze projektových rozpočtů týkajících se infrastruktury na rok 2023 

19) Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

20) Koncepce oblasti regionů a rozvoje oddílů 

21) PP č.1 – Vznik nových oddílů 2024/2025 a PP č.2A – Podpora rozvíjejících se oddílů 

2024/2025 

22) PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 2024/2025 
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23) Návrh odměn pro vítěze nejvyšší soutěže mužů a žen za sezonu 2023/2024 

24) Návrh termínů a míst jednání VV pro sezónu 2024/2025 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Zpráva o stavu příprav juniorské reprezentace na MS juniorek 2024 

41) Vyhodnocení učiněných kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 03/2024 a programu jednání 04/2024 

 

Viz výše.  

 

Usnesení č. 01/04/24: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 03/2024 

- schvaluje program jednání VV 04/2024 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 04/2024 L. Dolejše a P. 

Galasovského  

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení byla splněna mimo Usnesení č. 12/06/23, 

kde se řeší se splnění všech potřebných vstupů, především nastavení termínové listiny IFF, aby 

bylo možné předložit návrh na zavedení Superpoháru. 

 

Usnesení č. 02/04/24: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí: 

 

KEFAM – komise jednala 16. 4. osobně a účasten byl i R. Urbář; hlavními body bylo hodnocení 

BigBoard Superfinále 2024, vstupy ze strany členů komise ohledně zážitků a pocitů z akce, ale 

i o dalších věcech. Ohledně aktivace fanoušků, fanouškovském zážitku apod. komisi referoval 

R. Urbář; vedla se diskuse o zapojení finále 1. ligy mužů do BigBoard Superfinále 2025; komise 

finalizovala poslední připomínky k reglementům a projektům elitních soutěží; mezi členy byla 

vedena diskuse nad první verzí zprávy a hodnocením průběhu finanční podpory elitních oddílů, 

který bude předkládán na květnové jednání VV, s cílem změnit nastavení psaných online přenosů, 

s cílem jejich zkvalitnění; řešila se divácká analýza soutěžního ročníku a členové byli informováni 

ohledně stavu příprav Galavečeru florbalu 2024 (pátek 14. 6.); komise se věnovala také 

připomínkovacímu řízení materiálů na VV. 
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EKO – komise nejednala; jednání bylo odloženo na dobu po aktualizaci informací od NSA 

k financování svazů 2024 na 15.5.2024, kdy bude potřeba projednat aktualizaci rozpočtu 

s ohledem na výši podpory od státu. 

 

KIN – komise jednala 4. 4.; hlavním bodem byly informace o jednání s NSA; jednání komise byl 

přítomen p. Kaucký jako host (zástupce stolního tenisu na Praze 12), který má zájem stavět halu. 

Komise se pokusí zprostředkovat cestu k florbalovému oddílu, který by mohl mít zájem se výstavby 

haly účastnit. Proběhla diskuse o možnostech výstavby. Dále byly probrány aktuální věci z projektu 

5 sportů a připomínkovací řízení k materiálům na VV. 

 

KR – komise nebyla v tomto měsíci plánována; běžela příprava zprávy k MS juniorek 2024 a další 

návazné kroky. V. Culka představil záměry s vedením reprezentace juniorek v novém cyklu pro MS 

2026. 

 

KS – komise jednala 8. 4.; hlavními body jednání byly úpravy koncepce oblasti soutěží; dále 

se pak probíraly podmínky nastupování hráček v play-off dorostenek a aktuální problematiky 

související s play-off jednotlivých soutěží; připomínkovací řízení k materiálům na VV. 

 

KRO – komise jednala 8. 4. telekonferenčně; hlavními body bylo řešení procesu a časového 

harmonogramu programů podpory PP č.1 – Vznik nových oddílů 24/25 a PP č.2A – Podpora 

rozvíjejících se oddílů 2024/2025; aktuální informace z PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu, 

do kterého se přihlašovaly oddíly na další sezónu do 19.4.; finální výstupy z roundtables diskusí 

na téma kvantitativní rozvoj ze Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV v lednu; 

připomínkovací řízení; příprava materiálů ke květnovému jednání VV; řešení došlých připomínek. 

 

KRP – komise jednala 11. 4.; hlavními body bylo odsouhlasení textací z výstupů z roundtables 

ze setkání hejtmanů s prezidentem a VV v lednu, diskuse nad jednotlivým výstupy a odsouhlasení 

finální tvorby materiálu k předložení pro VV; komise probrala jednotlivé možnosti přihlášení 

družstev do ČEZ Extraligy; mezikomisní materiál, kde proběhlo připomínkování; diskuse nad 

tématem Nábory a svazem řízených (podporovaných) náborů; materiál v připomínkování, kde 

proběhla diskuse nad volebním obdobím u funkcí členů RVV.  

 

KRD – komise jednala 11. 4. telekonferenčně; hlavními body byla finalizace materiálu Podmínky 

činnosti rozhodčích a delegátů 2024/2025 pro předložení na VV - zanesena připomínka VV 

k inflační doložce; finalizace materiálu Vyhodnocení kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích 

pro předložení na vědomí VV; potvrzení nominace rozhodčích a delegátů na Superfinále; domluva 

na účasti členů KRD na květnovém setkání s oddíly Livesport Superligy; řešení pravidlových 

pochybení rozhodčích během play-off - stanovení sankcí a komunikace správných postupů; 

vyhodnocení webinářů z března; předběžné vyhodnocení plnění povinností rozhodčími 

na celostátní úrovni; připomínkovací řízení. 

 

KVM – komise jednala 9. 4. kombinovaně; hlavními body bylo trenérské vzdělávání se zaměřením 

na stupeň odbornosti C a D a do budoucna A stupeň, kde projevilo zájem mezi 40 až 50 osobami, 
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diskutovali možná posunutí a změny u trenérské povinnosti u družstev a povinnosti mít 

mládežnická družstva s platností od sezóny 2025/2026, která následně navrhli do soutěžní 

směrnice; řešili výhody a nevýhody herního systému 4+1 pro kategorii mladší žáci; dívali se na 

ročníky, které se účastní mládežnických školních turnajů a jak je případně lépe sladit s potřebami 

florbalu, např.: náborů apod.; osvěta k ODM a časově předcházejícím turnajům; rušení MČR a 

spojená debata nad komerčními neoficiálními projekty pod hlavičkou „Neoficiální mistrovství“; 

připomínkovací řízení. 

 

L. Laštovička doplnil aktuálně zpracované informace z přihlášek do PP3 24/25: přihlášených je 

celkem 60 oddílů, z toho 37 ve formě sport a organizace a 23 ve formě organizace. V žádném kraji 

nejsou překročeny kvóty, nově se přihlásily dva oddíly - FBK Hořice a Orel Rtyně v Podkrkonoší 

a navrátivší se SK Meťák České Budějovice. Čtyři oddíly se posunuly z jednoho na dva úvazky. 

Oddíly budou předloženy ke schválení VV v květnu, následné oznámení oddílům půjde během 

června. Zpracována je i mapa zapojených oddílů a zasíťování ČR florbalem. Na úrovni sekretariátu 

probíhá kontrola veškerých formálních náležitostí a plnění povinností u přihlášených oddílů. 

 

Dále členové VV předložili informace o účastech na jednáních RVV: 

 

M. Musil se zúčastnil jednání RVV JMaZL online, kdy jednání hodnotil velmi kladně. V diskuzích 

se členové RVV dotazovali na rušení MČR starších žáků. Regiony byly seznámeny o záměru, 

důvodech a zavedení ve volené složce skrze komise a jednání VV. Členové VV diskutovali o 

způsobu komunikace regionům. Během svého bodu referoval T. Pacák o stavu a běhu příprav 

MČR žáků 2024 v Mladé Boleslavi. 

 

D. Novák se zúčastnil jednání RVV KVaPL, kde byl po delší době. S tímto časovým odstupem 

hodnotil jednání jako dobře vedené a naplněné systémovými diskusemi nad detailními materiály. 

Na jednání připomněl etické principy valných hromad, jak k regionálním, tak k celostátní. 

 

L. Dolejš se zúčastnil jednání RVV USaLB vedeného J. Kovářem s podporou B. Procházkové 

a ocenil rozvojový tah soutěží v regionu. Na jednání vedli diskusi k etickým aspektům kandidatur 

ve spojitosti s účastí členů a jejich povědomí o regionu. 

 

L. Laštovička referoval o soukromém projektu v regionu HKaPA (Talent Grinding Academy s.r.o.) a 

zapojení dvou členů RVV v komerčním projektu, u kterého VV vnímá, že dochází ke střetu zájmů 

s oficiálním systémem přípravy talentované mládeže. Dochází ke konkurenčnímu jednání nejen 

z pohledu cíle, ale také pro jaké kategorie akce jsou, v jakém termínu se konají a také při volbě 

účastníků. Obecné aktivity členů ČF směřující k rozvoji florbalu vidí VV jako prospěšné pro hnutí, 

ale nesmí nahrazovat či konkurovat oficiálním projektům plnícím poslání a cíle ČF. Členové dále 

danou problematiku diskutovali a jednali o nastavení mantinelů a strategii systémového přístupu k 

těmto případům včetně připravenosti legislativy ČF na tyto případy. VV se shodl na morálním apelu 

na členy ČF, aby se se svými soukromými projekty, které mají stejné zaměření jako projekty ČF, 

nedostávali do střetu zájmů. V tomto konkrétním případě je situace ještě důležitější proto, že jde o 

členy RVV, kde se navíc prolíná oficiální zodpovědnost za oblast mládeže.  VV se shodl na 
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důležitosti příkladného chování volených zástupců a dodržování etického kodexu člena voleného 

orgánu ČF. 

  

D. Novák v nepřítomnosti P. Musila referoval o podání disciplinárního podnětu na T. Vidláka a 

rozhodnutí DK řízení zastavit, kdy projednávaný plně s komisí spolupracoval, komunikoval a 

omluvil se za jednání a pochybení vůči RVH HKaPA 2023. DK nicméně upozornila VV na nutnost 

tuto problematiku řešit a nastavit pravidla tak, aby se podobná pochybení nemohla opakovat.    

 

Usnesení č. 03/04/24: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí aktuální informace z přihlášek do PP3 

- bere na vědomí aktuální informace z účastí členů na RVV 

- bere na vědomí doplňující informace z regionů 

- ukládá projednat s regionem HKaPA problematiku nastavení 

soukromého projektu, aby nemohlo dojít k negativnímu vlivu na 

oficiální projekty ČF, apelovat na morální stránku, dodržování 

etického kodexu voleného člena ČF a na řádné plnění povinností 

členů RVV 

Zodpovídá:  P. Musil  Termín: 10. 6. 2024 

- ukládá projednat odborný pohled ČF a nastavit systémový přístup 

k případným soukromým projektům členů ČF, které mohou 

ovlivňovat systém výchovy a vzdělávání mládeže v ČF. 

Zodpovídá:  L. Dolejš a Z. Svobodová  Termín: 10. 10. 2024 

- ukládá případně připravit legislativu ČF s ohledem na vývoj 

prostředí a závěry odborného pohledu (viz. usnesení výše) 

Zodpovídá: T. Frank Termín: 20.1.2025 

 

 

AD 04) Valná hromada 

 

T. Frank předložil pozvánku a program na XXVI. valnou hromadu. Současně předložil znění 

jednacího a volebního řádu. Zmínil přípravu podkladů ke zprávám komisí za Sekretariát. Uvedl, 

že zprávy AK, DK a ORK pro delegáty VH by měly být předloženy na květnové jednání, ze strany 

předsedy ORK T. Kafky slíbeno písemně datum dodání 2. 5. V rámci bodu byly předloženy 

aktuální informace ke konaným RVH v regionech. 

 

Usnesení č. 04/04/24: VV ČF 

- schvaluje pozvánku a program na XXVI. valnou hromadu 

- schvaluje návrh jednacího řádu XXVI. valné hromady 

- schvaluje návrh volebního řádu XXVI. valné hromady 

- bere na vědomí doplňující informace 
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AD 05) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák předložil informace v politických záležitostech. T. Frank upřesnil informace ze semináře 

s prioritizovanými svazy, kdy NSA přislíbila vyhodnocení a financování žádostí svazů do 15. 4.; 

následně bylo upřesněno ze strany NSA, že do výše uvedeného data vyplatí ze všech programů 

nedílnou součást (95 % z částky předchozího roku) – obdrženo. Do 30. 4. by mělo být uzavřeno 

vyhodnocení žádostí komplexně, na základě toho bude určeno, zda a případně jaká další část 

podpory bude doplacena.  

 

Plénum výboru ČOV bude tento týden projednávat návrh nových stanov, kdy je předkládána 

varianta s menším významem neolympijských sportů spolu se spoustou pozměňovacích návrhů 

a oprav. 

 

T. Frank prezentoval zprávy od zástupců ČF v přípravách nového Zákona o sportu, kdy jsou 

sesbírány podněty, připravuje se paragrafové znění a návrh má být předložen Poslanecké 

sněmovně ČR na jaře 2025. 

 

Usnesení č. 05/04/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace v politických záležitostech 

- bere na vědomí informace o financích z NSA 

- bere na vědomí informace o přípravách Stanov ČOV 

- bere na vědomí informace o přípravách nového Zákona o sportu 

 

 

AD 06) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy a 1. ligy mužů 

 

T. Pacák za KEFAM předložil finalizovaný materiál Návrh na úpravy reglementů Livesport 

Superligy, Extraligy a 1. ligy mužů, který krátce okomentoval P. Chvojka, s tím, že vypracované 

analýzy potvrdily, že textové on-line přenosy jsou pro uživatele důležité. Proto je nutné 

profesionalizovat úroveň textových on-line přenosů, aby v nich nebyly užívány citově zabarvené 

komentáře či žoviální výrazy, k čemuž oddíly vede Manuál pro psaní on-line přenosů, který bude 

závaznou normou. 

 

Usnesení č.  06/04/24: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh na úpravy reglementů 

Livesport Superligy, Extraligy a 1. ligy mužů 

- ukládá KS úpravu Soutěžních předpisů elitních soutěží tak, aby 

odkazovaly na Manuál pro psaní on-line přenosů 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: T. Pacák  Termín: 10. 05. 2024 
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AD 07) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy a 1. ligy mužů na sezónu 

2024/2025 

 

T. Pacák za KEFAM předložil finalizovaný materiál Návrh znění projektu Livesport Superligy, 

Extraligy a 1. ligy mužů na sezónu 2024/2025. 

 

Usnesení č. 07/04/24: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh znění projektu Livesport 

Superligy, Extraligy a 1. ligy mužů na sezónu 2024/2025 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: T. Pacák  Termín: 10. 05. 2024 

 

 

AD 08) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu, kdy se pracuje na auditu ČF s.r.o., kdy 

na květnovém jednání VV bude účasten i druhý jednatel ČF s.r.o. a proběhne rozhodování 

jediného společníka v působnosti valné hromady ČF s.r.o. v návaznosti na rezignační dopis 

jednatele F. Šumana. 

 

L. Laštovička informoval o zaměstnaneckých změnách v regionech PHaSČ, ukončení pracovního 

poměru s F. Malinou a předávání kompetencí M. Kozderovi, a v regionu KVaPL obdobně 

s D. Dolejšem a předání J. Šimkovi. 

 

T. Frank zmínil na základě komunikace NSA k podmínkám podpory svazům od následujícího roku 

2025 a aktuální informace k zavedeným členským poplatkům, které má být komunikováno i ze 

strany NSA koncem června. Nicméně ČF zavedení členských poplatků komunikuje oddílům na 

probíhajících RVH a po jejich ukončení bude probíhat komunikace do širšího hnutí. 

 

Dále pak T. Frank reportoval o proběhlém šetření střetu zájmů v rámci Sekretariátu a přijatých 

řešení u dílčích případů dle nastavených podmínek, kdy detailněji informoval o střetu J. Jakoubka 

u platformy XPS, jejíž využívání zajišťuje ČF hlavně pro licencované trenéry v hnutí, oddíly z PP3 

a také pro potřeby úseku reprezentace a práce s talenty. Poukázal na potřebu dořešení nové 

smlouvy s firmou Sideline Sports. Členové VV se detailněji doptávali na konkrétnější informace ze 

smluvního vztahu a fungování a informace vzali na vědomí včetně toho, že přehled střetu zájmů 

bude písemně předložen na dalším jednání.  

 

Z. Mlčoušek předložil informace o licenčním řízení, kdy proběhlo první vyhodnocení žádostí 

o udělení oddílové licence. Oddíly, které předložily nekompletní žádosti, byly vyzvány k doplnění 

žádostí s termínem 20.4. Licenční komise bude předložené žádosti projednávat v termínech 25.4. 

a 7.5. Informace budou VV předloženy na květnovém jednání. Aktuálně oddíl Black Angels neplní 

akční plán a zákonné povinnosti ekonomického rázu a též běží lhůta pro splnění akčního plánu 

z loňského řízení oddílu FBŠ Hattrick Brno do 30.4. Mezi členy proběhla širší debata nad možnými 

budoucími případy a nastavení jejich konkrétních řešení. Následně pak proběhlo dotazování členů 
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na bližší stav a plnění vůči uloženým termínům. Závěrem přidal komentář předseda Licenční 

komise J. Dufek. 

 

D. Novák vyzval člena DK JMaZL P. Galasovského k okomentování případu, který vedl k podání 

podnětu VV JMaZL a DK JMaZL na vyloučení člena L. Strnada (ID: 0608180051) ze spolku 

z důvodu porušování Stanov, řádů a dalších předpisů Českého florbalu. Legislativní rozbor 

a pohled předložil J. Podlucký. Následně proběhla diskuse mezi členy VV s dotazy. Členové VV 

souhlasili s hodnocením a postupem DK a podnětem VV JMaZL. Jednání, kterého se měl člen 

dopustit, se neslučuje s jednáním člena spolku, poškozuje pověst florbalu a bylo nejen eticky 

a morálně nepřijatelné. Protože člen před jednáním VV projevil jednostrannou svobodnou vůli 

vystoupit ze spolku a z předloženého rozboru je zřejmé, že právo člena vystoupit ze spolku 

je tzv. „negativní složkou svobody sdružování“ a jde o jednu ze základních zásad spolkové 

činnosti, není ani možné vystoupení jakkoli ztěžovat. Nadále jakékoliv projednávání bývalého člena 

pozbylo opodstatnění a není v důsledku možné. 

 

L. Dolejš okomentoval aktuální případ z regionu VYaJČ, který vedl k odvolání oddílu FBC Štíři 

Č. Budějovice k ORK proti určení vítěze a postupujícího týmu na MČR 2024 v rámci regionální 

soutěže starších žáků. Krátce okomentoval proces vytváření a úpravy předpisů soutěže v regionu. 

Doplnění uvedl J. Dufek a uzavřel D. Novák, kdy ORK předložila k projednání VV možný střet 

zájmů voleného a jmenovaného člena L. Predajňové (členka RVV JČaVY), které bude projednáno 

během následujících jednání VV. 

 

P. Chvojka předložil informace o průběhu BigBoard Superfinále 2024, kdy hodnotící zpráva bude 

předložena na následujícím jednání. Proběhla reakce členů VV na SFF a pocity z něj. K mnoha 

z nich docházeli reakce v superlativech ze všech možných skupin profesí a života. Nejvíce 

pozitivně hodnotili návštěvu na finále ČEZ Extraligy, diváckou atmosféru s aktivací fanoušků a 

sportovní kvalitu. Každý uvedl body k možnému posunutí anebo zlepšení do dalších ročníků. Z. 

Svobodová referovala o Lidl Unihockey Prime League Men Superfinal 2023/24, kterého se osobně 

zúčastnila. 

 

D. Novák informoval o stavu vyjednávání s novým důležitým partnerem pro florbal a vazbou 

primárně na Street Floorball League, jímž se stane společnost KFC. 

 

Usnesení č. 08/04/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o průběhu Superfinále 

- bere na vědomí informace o auditu ČF s.r.o. 

- bere na vědomí informace o personáliích 

- bere na vědomí informace o licenčním řízení 

- projednal podnět VV JMaZL a DK JMaZL, vzal na vědomí 

vystoupení a ukládá informovat dotčené subjekty 

- bere na vědomí informace o stavu vyjednávání s novým 

partnerem KFC 
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- ukládá doplnit informace a zpracovat podkladový materiál 

k možnému porušení etického kodexu voleného a jmenovaného 

člena RVV JČaVY 

 Zodpovídá: T. Frank  Termín: 30. 05. 2024 

 

 

AD 09) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV 

 

P. Musil za KRO a M. Musil za KRP předložili členům VV dle usnesení z VV ČF 02/2024 probrané 

závěry z lednového Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV z roundtables na téma 

kvantitativní rozvoj a výstupy z roundtables na téma ženský florbal, které byly vyhodnoceny a bude 

v nich pokračováno na Setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV v 

Brně. 

 

Usnesení č. 09/04/24: VV ČF 

- bere na vědomí závěry z lednového Setkání hejtmanů jednotlivých 

krajů s prezidentem a VV z roundtables na téma kvantitativní rozvoj 

a výstupy z roundtables na téma ženský florbal 

 

 

AD 10) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech.  

 

T. Frank představil aktuální informace k Champions Cupu – aktuálně se řeší vysílací práva 

k turnaji. Probíhá diskuze k uvolňování hráčů pro účely reprezentace – předfinální návrh neřeší 

rozhodování hráče ohledně (ne)reprezentování. K tomu je v řešení stále mezinárodní termínová 

listina IFF, která je bez většího vývoje, kdy je možné, že už v příštím roce bude nutné přesunout 

termín EFT ze září na červen. 

 

Z. Svobodová představila aktuální informace k MS 3+1. ČF rozhodl jej pojmout jako otevřené 

mistrovství světa, kdy na něj nevysílá reprezentanty ze širších kádrů, ale dal prostor k přihlášení 

jednotlivým týmům z nižších úrovní soutěží i mixům. Sešlo se několik přihlášek, ČF vybral týmy 

žen a mužů, které se MS 3+1 zúčastní a budou reprezentovat ČR. Ostatní státy TOP 4 zemí, 

přes snahu o dohodu jednotného přístupu, se nakonec každý postavil k výběru jinak – Švédsko 

vysílá reprezentaci U23, Finsko vysílá několik týmů, Švýcarsko vybíralo ze soutěže 3v3, kterou 

mají.  

 

Usnesení č. 10/04/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace k MS 3+1 

- bere na vědomí informace k Champions Cupu 

- bere na vědomí informace k mezinárodní termínové listině 
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AD 11) MS 2025 

 

P. Chvojka předložil aktuální informace k domácímu MS žen 2025. Veřejnosti byla představena 

identita šampionátu v rámci semifinálových sérií a BigBoard Superfinále, identita vzbudila pozitivní 

reakce. Byla vytvořena i mezinárodní verze vizuálu, která byla nasdílena mezinárodním federacím, 

identita by měla být prezentována v rámci švédského superfinále. Byla odevzdána žádost 

na významnou sportovní akci mimořádné důležitosti na NSA, ČF splnil veškeré podmínky 

a má zpracovanou studii proveditelnosti, tudíž je šance se dostat mezi nejvýznamnější sportovní 

akce v ČR v roce 2025. Zároveň proběhla finalizace smlouvy o pořádání MS s IFF – nyní před 

podpisem. Od čtvrtka 25. 4. začíná zasedat organizační štáb MS 2025, který bude postupně řešit 

jednotlivé organizační kroky. D. Novák následně doplnil informaci o schůzkách s některými oddíly 

na severní a jižní Moravě ohledně pomoci s organizací a propagací MS. 

 

Usnesení č. 11/04/24: VV ČF 

- bere na vědomí aktuální informace k domácímu MS žen 2025 

 

 

AD 12) Rozpočet 2024 

 

D. Novák za EKO, vzhledem k čekání na potvrzení stěžejných informací o výši podpory od NSA 

na rok 2024, nepředložil ke schválení aktualizovanou verzi Provozních rozpočtů 2024. Nicméně 

předložil ke schválení aktualizovanou verzi Projektových rozpočtů 2024, kterou okomentoval 

T. Frank a prezentoval strategii valorizace vlastních příjmů. Dále byly předloženy aktualizované 

Regionální rozpočty 2024 ke vzetí na vědomí. 

 

T. Frank uvedl, že u projektových rozpočtů nedošlo k výraznějším změnám oproti schválenému 

návrhu. V rámci regionálních rozpočtů proběhla aktualizace v jednotlivých regionech, schodek 

regionálních rozpočtů se o trochu prohloubil oproti původní verzi. 

 

Postupy valorizace jsou možné základně tři, a to pravidelná o průměrnou roční inflaci za období, 

nepravidelná valorizace na základě překročení určené výše inflace bez konkrétního časového 

období a skokové navyšování, bez valorizace. Došlo na rozřazení vlastních příjmů do těchto 

tří valorizačních skupin a byl potvrzen přístup k valorizaci jednotlivých příjmů. Dle ČSU je 

průměrná inflace za rok 2023 10,7 %, což bude použito v rámci valorizace roční inflací. 

 

Usnesení č. 12/04/24: VV ČF 

- schvaluje přesun řešení aktualizované verze Provozních rozpočtů 

2024 na další jednání VV 

- schvaluje aktualizovanou verzi Projektových rozpočtů 2024 

- bere na vědomí aktualizovanou verzi Regionálních rozpočtů 2024  

- bere na vědomí strategii valorizace vlastních příjmů 
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AD 13) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025 

 

P. Galasovský za KRD předložil finalizovaný materiál Návrh podmínek činnosti rozhodčích 

a delegátů v sezóně 2024/2025 s vypořádanými připomínkami z regionů. 

 

Usnesení č. 13/04/24: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh podmínek činnosti rozhodčích 

a delegátů v sezóně 2024/2025  

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: P. Galasovský  Termín: 10. 05. 2024 

 

 

AD 14) Legislativní předpisy 2024/2025 

 

T. Frank předložil finalizovaný materiál Legislativní předpisy 2024/2025, který představil 

J. Podlucký a doplnil jej komentáři. 

 

Usnesení č. 14/04/24: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Legislativní předpisy 2024/2025 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídá : T. Frank  Termín: 10. 05. 2024 

 

 

AD 15) Rozvojový plán 

 

D. Novák předložil hodnocení Rozvojového plánu ČF 2022–2032 a současně informoval 

o aktuálních krocích v přípravě nového Rozvojového plánu ČF 2024–2034 za pomoci pěti priorit 

(úspěšnost, rovné příležitosti, haly, kvantita > kvalita, rozvoj lidských zdrojů). 

 

Usnesení č. 15/04/24: VV ČF 

- schvaluje hodnocení Rozvojového plánu ČF 2022–2032 

- bere na vědomí aktuální informace k přípravě nového Rozvojového 

plánu ČF 2024–2034 

 

 

AD 16) Návrh Projektu 1. ligy žen 2024/2025 

 

J. Dufek za KS předložil finalizovaný materiál Návrh Projektu 1. ligy žen 2024/2025. 

 

Usnesení č. 16/04/24: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh Projektu 1. ligy žen 2024/2025 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: J. Dufek Termín:  30. 06. 2024 
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AD 17) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

 

T. Pacák za KEFAM nepředložil materiál Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

a požádal o odložení na následující jednání VV. 

 

Usnesení č. 17/04/24: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na následující jednání 

 

 

AD 18) Návrh aktualizované verze projektových rozpočtů týkajících se infrastruktury na rok 

2024 

 

J. Kovář za KIN předložil informace k návrhu aktualizace projektových rozpočtů týkajících 

se infrastruktury na rok 2024 (programy mantinely, povrchy, investiční podpora oddílům a společné 

náklady projektu výstavby hal pěti halových sportů). Samotné projektové rozpočty infrastruktury 

byly součástí materiálu řešeného v rámci bodu č. 12 programu jednání. 

 

Usnesení č. 18/04/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace k aktualizaci projektových rozpočtů 

týkajících se infrastruktury na rok 2024 

 

 

AD 19) Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

 

J. Kovář za KIN předložil finalizovaný materiál Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající 

se infrastruktury. 

 

Usnesení č. 19/04/24: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Akční kroky plnění cílů z rozvojového 

plánu týkající se infrastruktury 

 

 

AD 20) Koncepce oblasti regionů a rozvoje oddílů 

 

P. Musil předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Koncepce oblasti regionů a rozvoje 

oddílů spolu se zavedením čtyřletého funkčního období v RVV od roku 2030. Nad délkou 

funkčního období v RVV proběhla delší diskuze mezi členy, kde byly zmíněny jak pozitivní, 

tak negativní přínosy možné změny spolu s riziky a termínem zavedení. V diskuzi bude VV 

pokračovat na dalším jednání při finalizaci materiálu před jeho schvalováním. 

 

Usnesení č. 20/04/24: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování materiál Koncepce oblasti 

regionů a rozvoje oddílů 
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- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: P. Musil Termín: 13. 05. 2024 

 

 

AD 21) PP č.1 – Vznik nových oddílů 2024/2025 a PP č.2A – Podpora rozvíjejících se oddílů 

2024/2025 

 

P. Musil za KRO předložil finalizovaný materiál PP č.1 – Vznik nových oddílů 2024/2025 

a PP č.2A – Podpora rozvíjejících se oddílů 2024/2025. 

 

Usnesení č. 21/04/24: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál PP č.1 – Vznik nových oddílů 

2024/2025 a PP č.2A – Podpora rozvíjejících se oddílů 2024/2025 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: P. Musil  Termín: 26. 04. 2024 

 

 

AD 22) PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 2024/2025 

 

M. Musil za KRP předložil finalizovaný materiál PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 

2024/2025. 

 

Usnesení č. 22/04/24: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál PP č.2B – Podpora rozvoje 

ženského florbalu 2024/2025 

- ukládá informovat dotčené subjekty 

Zodpovídá: M. Musil  Termín: 26. 04. 2024 

 

 

AD 23) Návrh odměn pro vítěze nejvyšší soutěže mužů a žen za sezonu 2023/2024 

 

T. Frank předložil materiál Návrh odměn pro vítěze nejvyšší soutěže mužů a žen za sezónu 

2023/2024. 

 

Usnesení č. 23/04/24: VV ČF 

- schvaluje materiál Návrh odměn pro vítěze nejvyšší soutěže mužů 

a žen za sezónu 2023/2024 

 

 

AD 24) Návrh termínů a míst jednání VV pro sezónu 2024/2025 

 

D. Novák předložil materiál Návrh termínů a míst jednání VV pro sezónu 2024/2025. T. Frank 

přidal krátký komentář k brzkému termínu VH, i díky tlaku a změnám nejen na mezinárodní úrovni, 
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první víkend v červnu. K potvrzení bude tento materiál předložen na první jednání VV po VH 

(18. června 2024). 

 

Usnesení č. 24/04/24: VV ČF 

- schvaluje materiál Návrh termínů a míst jednání VV pro sezónu 

2024/2025 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

 

AD 40 Zpráva o stavu příprav juniorské reprezentace na MS juniorek 2024 

 

V. Culka za KR předložil materiál Zpráva o stavu příprav juniorské reprezentace na MS juniorek 

2024, který krátce okomentoval. 

 

Usnesení č. 40/04/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o stavu příprav juniorské 

reprezentace na MS juniorek 2024 

 

 

AD 41) Vyhodnocení učiněných kroků k dosažení vyšší prestiže rozhodčích 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Vyhodnocení učiněných kroků k dosažení vyšší prestiže 

rozhodčích, který krátce okomentoval s připomenutím nastavených kroků a cílů. 

 

Usnesení č. 41/04/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Vyhodnocení učiněných kroků k dosažení 

vyšší prestiže rozhodčích 


